
 

 

 

 

 

Tid:   tirsdag den 8. okt.  kl. 17.00 

Sted:   DBC Ballerups Klublokale 

Tilstede:  Bestyrelse: Bjarne Kratholm (BK), Heidi Lund (HL), Inge Lise 

Lieberoth (ILL), Tonny Møller (TM), Hanne Malmberg (HM), 

Gert Caspersen (GC), Morten Mikkelsen (MM), Klaus Møller 

Hansen (KMH) 

Administration: Jørgen Sørensen (JS) 

Mødeleder: Ole Kjeldsen (OK) 

Rytterrepræsentant: Lars Lindemose (LL) 

Afbud:     

Referent:  Jørgen Sørensen (JS) 

Agenda 

1. Godkendelse af dagsorden 

a. Ændring til generalforsamlingen. 

2. Orientering fra formanden. (BK) 

a. Århus banen har henvendt sig til DBC Ballerup om støtte til en 

fond, som skal sikre at projektet ny bane kan starte. DBC Ballerup 

støtter med kr. 50.000, -. Hvis banen ikke bliver et projekt, 

modtager DBC Ballerup pengene retur. 

b. Anders Fynbo har henvendt sig til DBC Ballerup om støtte til et nyt 

banehold, som udelukkende skal køre stævner i Europa. Ryttere på 



 

Teamet skal deltage i alle DBC Ballerups stævner. DBC 

Ballerup støtter Teamet med 25.000, - 

c. Bjarne Kratholm orienterede omkring Jimmi Madsen. Jimmi 

fortsætter som træner i B&U afdelingen. 

d. Et flot arbejde af Lars Lindemose i forbindelse med etisk kodex. 

Bestyrelsen forslår punktet, hvor rytterrepræsentanten er 

drivkraften. 

3. Div. udvalg, B&U, Landevej, Økonomi, sportslig. (JS) 

a. B&U: Heidi Lund, Klaus Møller Hansen, Torben Østergaard, 

Michael Nadal. 

b. Landevej: Morten Mikkelsen, Hanne Malmberg, Gert Caspersen, 

Jørgen Sørensen, Torben Østergaard. 

c. Økonomi: Inge Lise Lieberoth, Bjarne Kratholm, Tonny Møller. 

d. Sportslig: Hanne Malmberg, Gert Caspersen, Bjarne Kratholm, 

Klaus Møller Hansen, Jørgen Sørensen. 

4. Hvad kan/vil jeg gerne bidrage med i bestyrelsen (alle). 

a. Heidi Lund bidrager med stærkt forældre netværk. 

5. 3 dages løbet samt nytårsstævnet (BK) 

a. BK står for opbygning og nedtagning af inderkreds til 3 dages og 

nytårsløbet. Til begge stævner pakkes først ned dagen efter. 

b. Vi er ikke i mål med ryttere til herre og dameelitefeltet endnu. 

c. Billetsalget til 3 dages løb kører langsomt – vi forventer et stort 

salg i VM-ugen i Expo området ved Ballerup Super Arena. 

6. Økonomiudvalg. (ILL) 

a. Intet nyt fra økonomi. 

7. Orientering om Team Change afd. (HM) 

a. HM orienterede kort omkring økonomi på Team Change løbet. Der 

forventes et mindre underskud på kr. 20.000, - 

b. Der deltog 400 ryttere i løbet 

c. HM havde søgt tilskud i kommunen. Vi modtog desværre ikke 

noget i år. 

d. Evalueringen om løbets fremtid sker ultimo okt. 

e. HM orienterede omkring stor opbakning til alle aktiviteterne, som 

foregår i og omkring Team Change afdelingen. 

8. Sportsligudvalg. (HM) 

a. HM har ansøgt kommunen om at flytte kr. 50.000, - fra banen til 

vores nye junior Team. Dette blev godkendt. 



 

b. HM har ansat Alex Rasmussen som træner til vores elite 

ryttere, hvor han skal hjælpe Dion. 

9. Team Ballerup & Ballerup kommune. (HM). 

a. BK orienterede omkring kommune aften, hvor alle Danske mestre 

bliver hædret. Vi havde alle vores ryttere med. 

b. Der er foreningsmøde i kommunen den 7. nov. DBC Ballerup kan 

ikke deltage grundet 3 dages løb 

c. Vi har modtaget kr. 17.500, - som bruges til pladehjul. Gert 

hjælper Hanne med at købe hjul. 

d. Vi søger arbejdernes landsbank om kr. 50.000, - til junior Team. 

e. Tina Eckhaus har 40 års jubilæum. DBC Ballerup deltager med 

Bjarne K.  

10.  Information om VM-bane i BSA. (JS) 

a. Kort orientering omkring DBC Ballerups hjælp til VM. Vi har et 

stort frivillighedskorps, som kommer til at tjene plus 100.000, - til 

DBC Ballerup. 

11.  Junior Team U19. (HL) 

a. Heidi lund gav en grundig information om det forestående junior 

Team. Alle bestyrelsesmedlemmer har modtaget idegrundlaget for 

et junior Team. 

b. Målet med junior Team er at samle de unge op som har det svært i 

sporten, samt fastholde. I dag er disse årgange dem med størst 

frafald. 

c. Heidi Lund arbejder videre med projektet. DCU kontaktes med 

hjælp og støtte. 

12.  Kommende bestyrelsesmøder i DBC Ballerup. (BK) 

a. Mandag den 18. november 

b. Tirsdag den 7. januar 

c. Onsdag den 26. februar 

d. Torsdag den 3. april 

 

13.  EVT. 

a. VIP-bord til bestyrelsesmedlemmer – meld ind til kontoret 

b. René Wenzel har sendt en mail til alle bestyrelsesmedlemmer. BK 

orienterede kort omkring denne mail. BK vil svare ham kort. 

c. Gert spørger ind til værkstedets åbningstid. Der kommer 

åbningstider op på døren i november måned. 



 

d. Gert foreslå at sælge nytårsstævnet til TV. 

e. Inge Lise orienterede omkring vores forsikringsforhold. 

Inge Lise ønsker at andre skal varetage disse emner. 

f. Steen Hammel hyldes på finale aftenen til 3 dages løbet for hans 

store indsats i DBC Ballerup 

 


